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Idrottsnämnden Protokoll 6/2021 
  
 

 

   

 

 Tid Tisdagen den 28 september kl. 17:30 – 18:06 

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 4 oktober av §§ 1-2, 4-11, 15-16 

Omedelbar justering tisdagen den 28 september av 

§§ 3, 12, 13, 14 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Hanna Wistrand (L) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Destiny Zandi Näslund (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Suhur Salahyusuf (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

Tobias Johansson (V) (Skype) 

 

Ersättare: 

Karin Franck (M) (Skype) 

Camilla Hane (M) (Skype) 

Camilla Bergman (L) (Skype) 

Joel Forsberg (MP) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Nahman Hanna (S) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Lisa Söderblom Arce (V) (Skype) 

Lina Lindfors (V) (Skype) 

 

Billy Östh (M) (Skype) 

 
Tjänstemän: 

 

 

Förvaltningschef Marina Högland, enhetschef Peter Ahlström 

(Skype), IT-administratör Omar Farjani, borgarrådssekreterare 

Alice Vestlin (C), nämndsekreterare Marie Norrberg, ekonomichef 

Susanne Olsson (Skype), personalföreträdare Linda Runcrantz 

(Skype). 



Sida 2 av 12 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

 § 1 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Hassan Jama (V) att 
tillsammans med ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens 
protokoll. 
 
Justering sker måndagen den 4 oktober 2021. 
 
 
§ 2 
Anmälningsärenden 

A. Gemensamt funktionshinderrådsprotokoll maj 
B. Funktionshinderrådets protokoll juni 
C. Svar på remiss Betänkandet Utfasningsutredningen, I en 

värld som ställer om. Sverige utan fossila drivmedel 2040 
D. Svar på remiss Revidering av Naturvårdsverkets 

föreskrifter (NFS 2001:6, NFS 2001:7) om 
träskyddsbehandling genom tryck- eller 
vakuumimpregnering, träskyddsbehandling genom 
doppning mot mögel- och blånadsangrepp 

E. Svar på remiss Förslag till Europaparlamentets och 
rådets förordning om ändring av förordning 

F. Svar på remiss Riktlinjer för trafikbryggor 
G. Svar på remiss En ny lag om ordningsvakter m.m. 
H. Svar på remiss Skogsstrategi, ”Med skogen som 

mötesplats – Dialog och utveckling i Stockholms län 
I. Svar på remiss Förslag till reviderade avfallsföreskrifter 

för Stockholms kommun 
J. Svar på remiss Handlingsplan för hållbar 

plastanvändning 
K. Detaljplan avseende Pytsen 1 och 2 samt Liljeholmen 1:1 
L. Samråd om förslag till detaljplan för del av Akalla 4:1, 

idrottsanläggning i norra Spångadalen, i stadsdelarna 
Tensta och Rinkeby 

M. Samråd om förslag till detaljplan för del av 
Hammarbyhöjden 1:1 m.fl. vid Nytorps gärde i 
stadsdelarna Kärrtorp, Hammarbyhöjden, Björkhagen 
och Gamla Enskede 

N. Samråd om förslag till detaljplan för del av fastigheten 
Norra Djurgården 1:1, Uggleviksreservoaren, i 
stadsdelen Norra Djurgården 

O. Förslag till utvidgning av Årstaskogen - Årsta holmar 
naturreservat 

  
Beslut  
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
  
 
§ 3 
Tertialrapport 2 2021 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2.2/2021/1937 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 



Sida 3 av 12 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen. 
 

2. Idrottsnämnden begär budgetjustering för ökade 
kostnader för  
föreningsstöd om 18,4 mnkr och minskade 
försäljningsintäkter för simhallar om 73,8 mnkr. 
 

3. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 14 september 
2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama (V) och Alexander Ojanne m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi vill framföra att vi är mycket imponerade av förvaltningens 
arbete under pandemin. Trots ett besvärligt läge ser vi att 
förvaltningen når målet för en majoritet av indikatorerna. Det är 
viktigt att förvaltningen kompenseras ekonomiskt för de 
intäktsminskar pandemin har skapat för att idrotten i Stockholm 
ska stå starkt nu när restriktionerna släpper och trycket på 
anläggningarna kommer öka.  
  
Vi ser positivt på att arbetet med att nå de prioriterade 
målgrupperna i det idrottspolitiska programmet har fortsatt under 
året trots pandemin. Däremot ser vi ett stort behov av att arbetet 
trappas upp under både resterande år och det kommande året.   
Simkunnigheten hos barn och ungdomar i staden bör vara en 
högt prioriterad fråga oavsett majoritet. Det är beklagligt att färre 
barn än normalt fått plats. Antalet platser bör därför öka under 
det kommande året för att kompensera minskningen under året.  
 
Staden fortsätter att växa vilket ytterligare förvärrar bristen på 
idrottsanläggningar. Trots det kommer ett flertal planer att 
byggas bort utan att ersättningsytor har presenterats. I det 
arbetet ingår en utredning om en ny simhall. Den blågröna 
majoriteten hoppas att marknaden ska lösa problemet med 
anläggningsbristen. Genom s.k. offentlig-privat samverkan, OPS, 
för nya sim- och idrottshallar i staden – bland annat en hall i 
Västertorp. Vi är starkt kritiska till detta. 
 
En rapport från Kommuninvest visade också nyligen att om man 
ställer äga- och hyra-alternativen mot varandra så finns det 
tydliga ekonomiska motiv att välja äga-alternativet. Detta är i de 
allra flesta scenarier billigare än att hyra från en privat aktör. 
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OPS-lösningar är också demokratiskt tveksamma. Med OPS-
lösningar följer minskad rådighet för staden. Det kan handla om 
att behoven och kraven kan förändras under den långa tid som 
ett OPS-avtal löper.  
 
Slutligen tycker vi att det är mycket positivt att förvaltningen 
bedriver kompetensutveckling inom hbtqi-området. Det är 
mycket viktigt att bemötandet och verksamheten i övrigt anpassa 
så att alla känner sig välkomna och inkluderade. I det arbetet är 
hbtqi-kompetens en viktig pusselbit. Vi strävar också efter att alla 
stadens anläggningar i framtiden ska kunna erbjuda möjlighet till 
enskilt ombytte och dusch. 
 
 
§ 4 
Samverkansavtal gällande Slakthushallen med Svenska 
Studenthus Holding 1 AB 
Dnr 2.3.4/2021/2317 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Karin 
Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), Minna 
Thullberg (MP), Destiny Zandi Näslund (KD): 
 

1. Att godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
 

2. Att inför kommande avtalsförhandlingar arbeta utifrån att 
idrottsfastigheterna uppförs med minst miljöcertifieringen 
miljöbyggnad silver. 

 
3. Att därutöver anföra följande: 

 
Att fler vill vara med och investera i fler anläggningar för idrott i 
Stockholm är positivt och något som vi i den grönblå majoriteten 
välkomnar. När fler aktörer är med och bygger 
samhällsfastigheter i samarbete med staden är det viktigt att vi 
ställer krav på att fastigheterna byggs med kvalitet, tillgänglighet, 
kostnadseffektivitet, energieffektivisering och i enlighet med 
stadens höga miljökrav, som fastslås i budget och miljöprogram. 
Vidare är det viktigt att staden inför kommande avtals- och 
hyresförhandlingar verkar för långsiktigt hållbara hyror vid en 
framtida inhyrning. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 2 september 
2021. 
 
Förvaltningens förslag till beslut: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner samverkansavtalet med 
Svenska Studenthus Holding 1 AB, enligt bilaga. 
 

2. Idrottsnämnden beslutar att uppdra till förvaltningen att 
fortsätta förhandlingarna enligt samverkansavtalet.
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund, Bo Sundin m.fl. (M), Hanna 
Wistrand (L), Minna Thullberg (MP), Destiny Zandi 
Näslund (KD) föreslår (se beslutet). 
 

2) Vice ordföranden Hassan Jama (V) och Alexander 
Ojanne m.fl. (S) föreslår: 
1. Att avslå förslaget till samverkansavtal med privat 

fastighetsägare. 
2. Att inte fatta beslut om att hyra samhällsfastigheter 

från en privat aktör utan att först ha gjort ordentliga 
kalkyler som jämför den långsiktiga kostnaden med 
att hyra från en privat aktör jämfört med att staden 
själv äger. 

3. Att idrottsförvaltningen och fastighetskontoret fullföljer 
sina planer att bygga en fullstor idrottshall samt att 
därutöver anföra följande: 

 
I den grönblå budgeten kan vi läsa att staden ska se till att 
privata företag köper och investerar i så kallade 
samhällsfastigheter, alltså skolbyggnader, förskolebyggnader, 
idrottshallar, äldreboenden etc. Syftet med privatiseringen av 
samhällsfastigheter är, enligt den moderatledda majoriteten, att 
minska stadens låneskuld. 
 
Tvärt emot vad den moderatledda majoriteten verkar tro så är 
det dock mycket billigare för kommunen att låna pengar för att 
själv bygga och äga, jämfört med att låta privata företag bygga 
och sedan hyra ut till kommunen. Kommuninvest har nyligen 
analyserat de ekonomiska konsekvenserna av detta i sin rapport 
Att äga eller hyra sina verksamhetslokaler – hur ser kalkylerna ut 
i kommunsektorn? (2021-04-14). Den centrala slutsatsen i 
rapporten är att det finns tydliga ekonomiska motiv för att välja 
äga-alternativet. Det är ekonomiskt mer fördelaktigt att äga 
fastigheten. Kommuninvest höjer också ett varningens finger till 
dem som överväger att hyra från privata aktörer eftersom dessa 
beslut får stora ekonomiska och verksamhetsmässiga 
konsekvenser över lång tid. De menar att inför sådana här beslut 
måste ordentliga kalkyler tas fram som analyserar och synliggör 
de långsiktiga ekonomiska konsekvenserna. 
 
I Osby kommun, som leds av Centerpartiet, Moderaterna, 
Kristdemokraterna och Liberalerna, har de gjort en noggrann 
analys av sitt fastighetsbestånd och kommande behov. Kalkylen 
visade tydligt: under 30 år blir det ungefär dubbelt så dyrt att 
hyra sina fastigheter jämfört med att äga dem själv. Niklas 
Larsson (C), kommunstyrelsens ordförande i Osby, säger till 
Dagens Nyheter att han avfärdar idén för en kommun att hyra 
äldreboenden, skollokaler och ishallar istället för att äga dem, 
”det finns inga fördelar med att hyra, om det inte bara gäller en 
tillfällig lösning. Sunt bondförnuft är vad som gäller” (Vi i Osby 
har bestämt att äga våra fastigheter själva, 2021-05-28).  
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I detta ärende finns inga ordentliga kalkyler redovisade över de 
stora ekonomiska och verksamhetsmässiga konsekvenser som 
beslutet skulle få över lång tid. Varför vill inte den moderatledda 
majoriteten att ordentliga ekonomiska analyser görs? Slutsatsen 
kan inte bli annan än att detta är ideologiskt motiverat, 
Moderaterna prioriterar att privatisera före allt annat, även om 
det är dubbelt så dyrt och även om det är lärartätheten i skolan, 
föreningsstödet till idrotten och kvaliteten i äldreomsorgen som 
tvingas betala. 
 
Det är dock inte första gången ekonomiska analyser av 
privatiseringar döljs för allmänhet och beslutsfattare. Ett exempel 
är när styrelsen i stadens skolfastighetsbolag SISAB skulle fatta 
beslut om utförsäljning av flera skolor och förskolor i november 
2019. I den första versionen av beslutsunderlaget framgick att 
flera av fastigheterna som skulle privatiseras hade positiva 
driftnetton vilket innebär att försäljningen skulle få en negativ 
effekt på bolagets ekonomi. Bolaget uppskattade att de skulle 
förlora cirka 8 miljoner kronor per år för bolagets löpande 
verksamhet i och med försäljningen. En förlust som behöver 
täckas genom att höja hyrorna för övriga förskolor och skolor, 
hyror som betalas med skolpeng och som istället hade kunnat 
gå till fler lärare. I den andra versionen av beslutsunderlaget 
saknades dock denna information och den grönblå majoriteten 
drev igenom utförsäljningen utan korrekta beslutsunderlag. 
 
Detta ärende omfattar ett stopp för fastighetskontoret att bygga 
en fullstor idrottshall. Istället ska dessa uppdrag ges till ett privat 
fastighetsbolag som ska bygga, äga och hyra ut till staden. Detta 
sker utan att staden redovisar några ordentliga kalkyler över de 
stora ekonomiska och verksamhetsmässiga konsekvenser som 
beslutet kommer att få över lång tid. Det vi vet är att det kommer 
bli mycket dyrare för stockholmarna, frågan är hur mycket 
dyrare.  
 
Vi kräver ett stopp för privatiseringen och utförsäljningen av 
Stockholm. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden 
Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), 
Minna Thullberg (MP), Destiny Zandi Näslund (KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama (V) och Alexander Ojanne m.fl. 
(S) reserverar sig mot förslaget med hänvisning till sitt förslag. 
 
 
§ 5 
Stipendiekommitté och kriterier för ungdomsledarstipendier 
Dnr 3.4/2021/2324 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
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1. Idrottsnämnden utser två ledamöter att ingå i stipendie-
kommittén. 
Idrottsnämnden utser Hamid Ershad Sarabi (C) samt 
Alexander Ojanne (S) att ingå i stipendiekommittén. 
 

2. Idrottsnämnden fastställer kriterier för 
ungdomsledarstipendierna. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 14 september 
2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 6 
Svar på medborgarförslag om Baskethall på Kungsholmen 
Dnr 1.5.2/2021/1692 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på  
medborgarförslaget och överlämnar det till frågeställaren och 
stadsdelsnämnden. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 17 augusti 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 7 
Svar på skrivelse från S - Prioritera simskolan i egen regi 
Dnr 3.1/2021/2517 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner och överlämnar förvaltningens 
tjänste-utlåtande som svar på skrivelsen. 
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Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 september 
2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama (V) och Alexander Ojanne m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi vill inleda med att tacka för förvaltningens svar på vår 
skrivelse om fördelningen av tider för simskolan under hösten 
2021. I förvaltningens svar kan vi utläsa att stadens simskola 
kommer att fördelas 46 procent av tiderna vilket är en minskning 
med 10 procent jämfört med föregående år.  
Förändringen av fördelningen av tider för simskolan så pass stor 
att det kommer få en märkbar påverkan på barn- och ungas 
tillgång till den kommunala simskolan. Det innebär i 
förlängningen att var tionde plats i stadens simskolegrupper 
försvinner. Barn som förra terminen gick i den kommunala 
simskolan kommer nu bli hänvisade till en annan verksamhet 
eftersom att omfattningen av simskolan minskat. Detta trots att 
det finns en betydligt större efterfrågan än utbud när gäller 
platser i den kommunala simskolan.  
Vi delar också förvaltningens oro över att förändringen av 
simtider kommer att påverka nämndens ekonomi negativt och vi 
är särskilt oroade över den utträngningseffekt som främst 
kommer att drabba barn och unga från hushåll med låg inkomst.  
 
Antalet drunkningsolyckor det senaste året visar på hur viktigt 
det är att staden skärper arbetet för ökad simkunnighet. Stadens 
egen simskola har ett fokus på den grundläggande simträningen 
som handlar om livräddning och säkerhet vid vatten. Att färre 
barn och unga får möjligheten att gå i stadens simskola är fel 
väg att gå; istället bör staden vända på alla stenar för att utöka 
möjligheten och sänka trösklarna för alla barn och unga i staden 
ska att lära sig att simma, livräddning och säkerhet vid vatten. 
 
 
§ 8 
Renovering och utveckling av Kampementsbadet, 
utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2327 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
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2. Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagande av handlingar 
för projekt Renovering och utveckling av 
Kampementsbadet som underlag för ett kommande 
inriktningsbeslut till en utredningsutgift upp till 6 mnkr. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 26 augusti 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande: 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna 
Wistrand (L), Minna Thullberg (MP), Destiny Zandi Näslund (KD) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Stockholm stads utomhusbassänger är en plats för motion, 
rörelse, en meningsfull fritid och en viktig mötesplats för familjer i 
Stockholm. Därför är det mycket angeläget och positivt att vi nu 
kan fatta beslut om att gå vidare med renovering och utveckling 
av Kampementsbadet och Älvsjöbadet. Att badet rustas upp och 
att beslutet också innebär att Kampementsbadet utvecklas med 
en ny undervisningsbassäng är viktigt för simkunnigheten i 
Stockholm. Vidare önskar vi att projektet utreds i enlighet med 
stadens nyligen framtagna Handlingsplan för ett cirkulärt 
byggande i Stockholms stad. 
 
 
§ 9 
Renovering och utveckling av Älvsjöbadet, 
utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2307 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagande av handlingar 
för projekt Renovering och utveckling av Älvsjöbadet som 
underlag för ett kommande inriktningsbeslut till en 
utredningsutgift upp till 5mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 8 september 2021. 
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande: 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna 
Wistrand (L), Minna Thullberg (MP), Destiny Zandi Näslund (KD) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Stockholm stads utomhusbassänger är en plats för motion, 
rörelse, en meningsfull fritid och en viktig mötesplats för familjer i 
Stockholm. Därför är det mycket angeläget och positivt att vi nu 
kan fatta beslut om att gå vidare med renovering och utveckling 
av Kampementsbadet och Älvsjöbadet. Att badet rustas upp och 
att beslutet också innebär att Kampementsbadet utvecklas med 
en ny undervisningsbassäng är viktigt för simkunnigheten i 
Stockholm. Vidare önskar vi att projektet utreds i enlighet med 
stadens nyligen framtagna Handlingsplan för ett cirkulärt 
byggande i Stockholms stad. 
 
 
§ 10 
Ombyggnad av omklädningsbyggnad tillhörande ishall på 
Grimsta IP, Grimsta 1:2 
Dnr 5.1.1/2021/2473 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 
 
 
§ 11 
Nybyggnation av BMX-bana med omklädnings- och 
förrådsbyggnad på Hökarängens BP 
Dnr 5.1.1/2021/2338 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 
 
 
§ 12 
Stadsövergripande strategi samt framtagande av en 
konceptbyggnad för parklekar – svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 3.1/2021/1292 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på motionen och överlämnar 
det till kommunstyrelsen.  
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2. Idrottsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 13 september 
2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 13 
Införa registerutdrag för föreningar som har direktkontakt 
med barn i stadens lokaler – svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2021/1734 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 

2. Idrottsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 14 september 
2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 14. 
Motion om att utöka antalet båtplatser i Stockholm - svar på 
remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2021/2519 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
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Box 8313 
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2. Idrottsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 2 september 
2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 15 
Förvaltningschefen informerar 
En inbjudan till stadens utbildning om Agenda 2030 har skickats 
ut till idrottsnämnden. 
Idrottsnämnden beslutar att bevilja deltagande i stadens 
utbildning om Agenda 2030 den 8 oktober 2021 för nämndens 
förtroendevalda. 
 
Liljeholmshallarna har öppnat upp för verksamhet med temporär 
fördelning av tider i avvaktan på att hitta en permanent lösning. 
 
I samband med att restriktionerna kring Covid-19 hävs tar 
förvaltningen bort restriktionerna i sin verksamhet, dock kvarstår 
skyltning kring försiktighet om att hålla sig hemma vid förkylning. 
 
 
§ 16 
Övrigt 
Ordföranden Karin Ernlund kommer kalla till ett extrainsatt 
sammanträde torsdagen den 30 september 2021 kl 12:00 i 
Bråvallasalen i Stadshuset. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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